
 

   

Portefeuillehoudersoverleg Madivosa van de Westfriese gemeenten 

Het portefeuillehoudersoverleg is geformaliseerd overleg tussen bestuurders van de Westfriese colleges met het doel 

tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee afstemming te bewerkstelligen op de diverse beleidsterreinen. 

In het portefeuillehoudersoverleg is geen sprake van formele besluitvorming. Het overleg kan leiden tot adviezen aan 

de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders over regionale aangelegenheden, die ter zake besluiten 

kunnen nemen. Binnen de gemeenten gelden de normale besluitvormingsprocedures en regels voor openbaarheid.  

 

Conceptverslag pho Madivosa 2 juli 2020 

Aanwezig: dhr. S. Broersma (voorzitter, Hoorn), dhr. D. te Grotenhuis en bij agendapunt 4 dhr. M. Pijl 

(Drechterland), dhr. D. Luyckx (Enkhuizen), mw. K. al Mobayed, mw. M. van der Ven en bij agendapunt 3 dhr. S. 

Bashara (Hoorn), dhr. W. Bijman (Koggenland), dhr. D. Kuipers (Medemblik), dhr. R. Tesselaar (Opmeer), mw. Y. 

Swiers en mw. D. Smink (secretariaat) 

Tevens aanwezig: bij agendapunt 3 mw. M. Dieters en B. Beertema (DSP) en dhr. R. Doodeman (Hoorn), bij 

agendapunt 4 dhr. E. Derks (Radar), mw. S. van Tunen (Hoorn) en dhr. R. Luiks (Opmeer), bij agendapunt 5 mw. D. 

van Diepen en mw. P. van den Berge (Hoorn) 

Verhinderd: mw. L. Groot (Stede Broec), mw. J. Fit (Medemblik) 

 

Agenda 

1. Opening 

 De voorzitter opent via Teams de vergadering. 

  

2. Verslag vorige vergadering 

 Stukken: 

 2 Conceptverslag Madivosa 4 juni 2020 

  

 > Voorstel: vaststellen van het conceptverslag Madivosa 4 juni 2020 

 

Opmerkingen: 

- Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

Regionale samenwerking Dossierhouders Groot, Van der Ven, Kuipers 
3. Evaluatie inloopvoorziening GGZ  

 De huidige inloopvoorzieningen GGZ zijn een middel om bezoekers te activeren en hebben als doel het bevorderen 

 van maatschappelijk verkeer en het voorkomen van een sociaal isolement. De doelgroep die de 

 inloopvoorzieningen bezoekt, bestaat uit personen met een langdurige psychische stoornis en daarmee 

 samenhangende beperkingen. Het is echter niet duidelijk of de huidige manier van organiseren de meest efficiënte 

 wijze is, en of er voldoende verbinding is tussen de toekomstvisie kwetsbare inwoners en de huidige organisatie. 

 Dit zal nader worden toegelicht in de presentatie.  

 

 In 2018 en 2019 is de inloopfunctie ingekocht via onderhandse aanbesteding. In 2020 is de inloopfunctie onder 

 dezelfde voorwaarden gecontinueerd om voldoende tijd te creëren voor een nieuw inkooptraject voor 2021 en 

 verder. Om tot een onderbouwde visie (en vervolgens offerteaanvraag) van de inloopfunctie te komen, is er een 

 evaluatie uitgevoerd door adviesbureau DSP. De evaluatie heeft als doel:  

 - inzichtelijk maken van de doelgroep, behoefte en huidig functioneren van de organisaties;  

 - komen tot uitgangspunten voor de toekomstige invulling van de inloopfunctie; 

 - uitwerking van scenario(‘s).  

  

 Stukken: 

 3 Voorstel Madivosa evaluatie inloopvoorzieningen GGZ 

 

 > Voorstel:   

 1. Kennis te nemen van de presentatie ‘Evaluatie inloopvoorzieningen GGZ’  

 2. Een keuze te maken tussen één van de scenario’s voor de organisatie van de inloopvoorzieningen GGZ 2021 en 

   verder.  

 

Opmerkingen: 

- DSP geeft een presentatie over de evaluatie inloopvoorzieningen GGZ en licht de twee scenario’s toe voor de  



 

   

 organisatie van de inloopvoorzieningen voor 2021 en verder. 

- In antwoord op vragen over de geografische afstand en of bekend is waar de bezoekers vandaan komen geeft DSP  

 aan dat dit niet wordt geregistreerd, om dat dit niet overal op een uniforme wijze gebeurt. Wel is bekend dat de  

 meeste bezoekers uit de eigen gemeente komen. Mevr. Van der Ven meldt dat hier wel meer helderheid over moet  

 komen en dat het van belang is dat we het voor Westfriesland zo leefbaar mogelijk houden. 

- Het is belangrijk om de inloopvoorziening als een regionale voorziening te zien. 

- Dhr. Luyckx geeft aan dat er aandacht moet zijn dat instanties niet langs elkaar heen werken, er moet een  

 gezamenlijkheid zijn. 

- Dhr. Pijl geeft aan dat een regionale infrastructuur nodig is, uit de evaluatie blijkt dit nu nog niet. In het college  

 van Drechterland wordt hier nog verder over doorgepraat.  

- Punt van aandacht is dat er een beweging is om meer in de eigen grenzen te kruipen waardoor de  

 gemeenschappelijkheid gaat rafelen. Ook omdat de financiële kwetsbaarheid groter wordt de komende jaren. 

- De ambtelijke voorbereiding, waaronder de inkoopprocedure wordt in gang gezet, de bestuurlijke besluitvorming is  

 nog in afwachting. Het voorstel komt terug in een volgend Madivosa.  

- Het Madivosa neemt kennis van de evaluatie inloopvoorzieningen GGZ. 

- Het Madivosa stemt in met scenario 2, maar nog zonder de financiële toezegging. 

  

Migratie (vergunninghouders, werk/participatie/zorg)      dossierhouders Tesselaar, Al Mobayed 
4.  Uitvoeringsscenario’s nieuwe wet inburgering Westfriesland 

 De leden van het Madivosa hebben op 4 juni 2020 ingestemd met de startnotitie Nieuwe wet inburgering. 

 Tijdens de bespreking hebben wethouders aangegeven zich te herkennen in de kaders die in de 

 startnotitie gegeven zijn. Verschillende wethouders hebben aangegeven waarde te hechten aan een regionale 

 uitvoering met een herkenbare lokale component in de uitvoering van de nieuwe wet inburgering. Ter informatie is 

 bij deze een bijlage opgenomen waarin we, per gemeente, een overzicht gemaakt hebben van de huidige lokale 

 activiteiten die bijdragen aan inburgering. Soms gaat het om algemene lokale voorzieningen die ingezet worden 

 (zoals bijvoorbeeld de bijzondere bijstand), soms om specifieke voorzieningen (zoals bijvoorbeeld Taalmaatjes).  

  

 Stukken: 

 4a Voorstel Madivosa Uitvoeringsscenario’s 

 4b Bijlage bij voorstel Madivosa Uitvoeringsscenario’s 

 4c Rapportage synthese-scenario’s Westfriesland 

  

  > Voorstel:   

  1.   Kennis te nemen van de presentatie van het synthese-scenario door RadarAdvies 

  2. Kennis te nemen van de eerste indicatieve financiële doorrekening van de nieuwe taken die op de gemeenten 

    afkomen door de nieuwe wet inburgering (onderdeel van de rapportage synthese-scenario) 

  3. In te stemmen met het door RadarAdvies opgestelde synthese-scenario richtinggevend te laten zijn voor de 

    verdere voorbereiding van de uitvoering van de nieuwe Wet Inburgering in Westfriesland 

  4. In te stemmen met de startnotitie en de uitvoeringsscenario’s in een raadsledenbijeenkomst in   

    september/oktober 2020 toe te lichten.  

 

Opmerkingen: 

- Dhr. Luiks leidt het onderwerp in en Dhr. Derks van RadarAdvies geeft een korte presentatie met een nadere  

 toelichting op het synthese scenario. 

- Dhr. Tesselaar voegt toe als extra beslispunt aan het voorstel van de opdracht dat het van belang is om bij  

 uitvoering van de wet binnen de beschikbare rijksmiddelen te blijven, mede gezien de huidige financiële situatie. 

 Het Madivosa kan zich hierin vinden en is akkoord. 

- In de presentatie wordt een aantal PM posten genoemd, hier zijn nog wel zorgen over hoe deze in te vullen. 

- Dhr. Pijl geeft aan na een jaar te willen bezien hoe het gaat met de mensen, wat heeft de inburgering opgeleverd  

 en kunnen we nog verder helpen, ook de lokale activiteiten hierin meenemen.  

- Een deel van de rijksmiddelen is lokaal beschikbaar, niet alles wordt in de regionale constructie gestopt. Die lokale  

verbinding is één van de voorwaarde. 

- Dhr. Luyckx voegt toe dat er moet gezorgd dat het lokale wordt geborgd binnen het budget en regionaal kunt 

inperken in de budgetten. De portefeuillehouders moeten in de positie worden gebracht om die keuze te kunnen 

maken. 

- Het Madivosa neemt kennis van de presentatie van het synthese scenario door Radar 

- Het Madivosa neemt kennis van de eerste indicatieve financiële doorrekening van de nieuwe taken die op de  



 

   

gemeenten afkomen door de nieuwe wet inburgering 

- Het Madivosa stemt in met het door RadarAdvies opgestelde synthese-scenario richtinggevend te laten zijn voor de 

 verdere voorbereiding van de uitvoering van de nieuwe Wet Inburgering in Westfriesland 

 

Maatsch.opvang, beschermd wonen en verwarde personen dossierhouders Al Mobayed, 

Tesselaar 

5. Regionale samenwerking (psychisch) kwetsbare inwoners 

 Het huidige gemeentelijke convenant ‘Samenweken aan beschermd wonen, opvang en zorg in Westfriesland’ zoals 

 bijgevoegd en ondertekend tijdens het Madivosa van 9 september 2016 kent een looptijd tot 31 december 2019. 

 Deze is inmiddels verlopen en u wordt voorgesteld deze te verlengen tot 31 december 2021. Dit voorstel moet 

 worden bezien in het licht van de nieuwe politieke bestuurlijke afspraken die gemeenten hebben gemaakt over hoe 

 zij regionaal invulling willen geven aan de op stapel staande doordecentralisatie van middelen op dit terrein. 

 Daarbij zal per 2022 een gefaseerde doordecentralisatie plaatsvinden. In de periode tot 1 januari 2022 werken de 

 gemeenten aan de voorbereidingen voor en invoering van deze afspraken. Als deze voorbereidingen afgerond zijn, 

 zal dit onder andere uitmonden in een nieuw samenwerkingsconvenant.   

  

 In het gemeentelijk convenant ‘Samenwerken aan beschermd wonen, opvang en zorg in Westfriesland’ zijn de 

 taakverdeling en verantwoordelijkheden tussen de Westfriese gemeenten vastgelegd. Daarin is afgesproken dat de 

 regionale bestuurlijke afstemming twee maal per jaar plaatsvindt in het portefeuillehoudersoverleg Madivosa.  

  

 Stukken: 

 5a Voorstel Madivosa kwetsbare inwoners 

 5b Convenant Samenwerken aan beschermd wonen, opvang en zorg 

 5c Verlenging convenant Samenwerken aan beschermd wonen, opvang en zorg 

 5d Regionale rapportage 2019 kwetsbare inwoners 

 

 > Voorstel:   

  1. De verlenging van het huidige samenwerkingsconvenant ‘Samenwerken aan beschermd wonen, opvang en  

    zorg in Westfriesland’ te ondertekenen ter overbrugging tot de ingangsdatum van de vernieuwde regionale  

    samenwerkingsafspraken  

  2. Kennis te nemen van de jaarrapportage Kwetsbare inwoners (MO-Vb-OGGz en BW) 2019 regio   

    Westfriesland 

 

Opmerkingen: 

- Dhr. Tesselaar geeft een korte inleiding op het samenwerkingsconvenant dat in 2016 is afgesloten en afloopt. Een  

 nieuw convenant wordt opgesteld en het is de bedoeling om twee maal per jaar een rapportage aan te bieden. 

- In elk college komt nog een voorstel voor het mandaat aan de wethouder voor de ondertekening van het  

 convenant. 

- Het overschot dat is ontstaan blijft in de reserve en wordt verdeeld. Voor in de toekomst zijn hier afspraken over  

 gemaakt dat er altijd een reserve is van 5% en het overige deel wordt verdeeld. 

- Het Madivosa neemt kennis dat de verlenging van het huidige samenwerkingsconvenant wordt ondertekend nadat  

 het in alle colleges is voorgelegd voor mandaat  aan de wethouder voor ondertekenen van het convenant. 

- Het Madivosa neemt kennis van de jaarrapportage Kwetsbare inwoners (MO-Vb-OGGz en BW) 2019 regio  

 Westfriesland 

 

Overig 

6. Ingekomen stukken/Mededelingen/Rondvraag 

 Tijdens dit agendapunt is er gelegenheid voor leden van het Madivosa elkaar desgewenst kort mondeling te 

 informeren over actuele ontwikkelingen bij dossiers waarop zij dossierhouder zijn en/of elkaar vragen te stellen 

 over specifieke dossiers.  

  

 Stukken: 

 6a Memo Mededelingen 2 juli 2020 

 6b Tussenbericht Madivosa evaluatie pilot uitstroom bijzondere doelgroepen 

 

 > Voorstel:  Uitwisselen informatie en opvattingen over actuele ontwikkelingen 

 

Mededeling: 



 

   

- Mevr. Van der Ven vraagt aan de portefeuillehouders Madivosa om een akkoord om middelen beschikbaar te stellen 

voor nader onderzoek en doorontwikkeling van de (bovenregionale) crisisdienst (efficiency/1- loket en uitbreiden naar 

100 jaar, i.p.v. alleen jeugd. Dit levert een kostenbesparing op. 

Het Madivosa gaat hiermee akkoord. 

 

7. Sluiting 

 

Het volgende Madivosa vindt plaats op 3 september 2020.  

  

 

  

 

 

   

 

  

 

  

  


